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Punten voor de rondvraag commissie SD de dato 16 september 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB Tarieven gehandicapten parkeerkaart 

De fractie AB verneemt graag van de portefeuillehouder hoe het komt dat er tussen de omliggende gemeenten zo’n grote verschillen bestaan in 
de tarieven van gehandicapten parkeerkaarten. 
 

VSP Tarieven gehandicapten parkeerkaart 
Via de pers lazen wij dat de prijzen van de invalide kaarten zoveel verschilt in de diverse gemeenten. 
• Waarom is deze kaart in Valkenburg aan de Geul zoveel duurder dan in andere gemeentes? 
 
Stimuleren individueel buitensporten (actiepunt SD 14)  
In de actielist staat dat de gemeente met de buitensportverenigingen gaat overleggen over het stimuleren van deze sporten. 
• Hoe is de reactie van deze verenigingen? 
 

PGP Wachttijden huishoudelijke hulp (relatie met actiepunt SD 27) 
Wat zijn de actuele wachttijden voor Huishoudelijke Hulp? Wij hoorden bijvoorbeeld een verhaal van een meneer die 9 maanden zou moeten 
wachten.  
 
Opzetten voedselbank 
Deze zomer stond op Heuvelland Vandaag dat de gemeente Eijsden-Margraten in overleg wilde met buurtgemeenten over het opzetten van een 
voedselbank. Ook met Valkenburg. Nu schiet dat qua afstand natuurlijk niets op voor onze inwoners, maar al jaren vragen wij aandacht voor het 
feit dat zo weinig inwoners van Valkenburg aan de Geul gebruik maken van de Voedselbank en dat dit ons inziens - en die geluiden horen we 
bijvoorbeeld ook van de Vincentiusvereniging - komt door de afstand.  
• Heeft de wethouder inmiddels contact gehad met gemeente Eijsden- Margraten en zo ja, wat is daar de uitkomst van?  
• Is de wethouder bereid om de mogelijkheid van een voedselbank bezorgdienst te onderzoeken? Dat dus eens per week een busje rijdt de 

voedselbank in Maastricht en de pakketten rondbrengt in onze gemeente.  
 
Klussendienst (actiepunt SD 36) 
Wij lezen dat er geen klussendienst gestart wordt. Deze vraag is oorspronkelijk gesteld door VSP en PGP haakte daarbij aan.  
• Kan de wethouder toelichten waarom dit besluit zo genomen is?  
• Is er een andere mogelijkheid om mensen te helpen met eenvoudige klussen?  
 
Regionale Vrijwilligerscentrale 
De Regionale Vrijwilligerscentrale is per 1 januari 2024 opgeheven. Op de website wordt verwezen naar het mailadres info@valkenburg.nl 
• Hoeveel vragen over vrijwilligerswerk zijn daar in het eerste half jaar binnengekomen en hoe zijn die afgehandeld?  
• In 2019 is met veel bombarie WeHelpen gelanceerd als nieuwe lokale vrijwilligerscentrale. Hoe komt het dat Wehelpen niet meer bestaat 
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ofwel niet wordt vermeld op de site van de gemeente met de info: Wil jij iemand helpen of zelf om hulp vragen?  
• Waarom wordt er op onze gemeentewebsite geen enkele info gegeven, kijk bijvoorbeeld naar hoe Gulpen-Wittem dit doet: 

https://www.gulpen-wittem.nl/onderwerpen/vrijwilligerswerk/ 
 

VVD Jongerenwerkers 
De VVD is blij dat de gemeente zich inzet om jongeren te betrekken bij de ontwikkeling en inrichting van een jongerenruimte. We hopen dat 
veel jongeren hier op reageren om deze plek een “huiskamer” voor jongeren te laten worden. 
We hebben wel een kritische noot ontvangen vanuit de ondernemers. Enerzijds zijn er opmerkingen over de wijze waarop deze vacature in de 
markt wordt gezet “verdien drie keer zoveel als bij de appie”, waardoor gesuggereerd wordt dat andere ondernemers de jeugd onderbetalen en 
verder zijn bij ons opmerkingen binnengekomen of de werktijden conform de arbeidstijdenwet zijn 
(www.nlarbeidsinspectie.nl/onderwerpen/wetgeving-kinderen-en-jongeren ).  
• Kan de wethouder hier uitleg over geven? 
 
Gehandicaptenparkeerkaart 
Als VVD zijn we geschrokken van de berichtgeving over de grote prijsverschillen bij de aanvraag van een gehandicaptenparkeerkaart (onderzoek 
ANP onder 335 gemeenten). Onze gemeente is in het Heuvelland de duurste met € 220,00. We staan graag op de eerste plek als gemeente maar 
niet met dit soort onderzoeken. Voor eenzelfde gehandicaptenparkeerkaart betaalt een aanvrager in Eijsden-Margraten slechts € 31,00.  
• Kan de wethouder dit uitleggen? Zeker nu gemeenten zélf de prijs van een gehandicapten-parkeerkaart mogen bepalen. 
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